
Reactie op internetconsultatie mbo-verklaring (21 oktober 2020) 

Algemeen: 

Het is een goede zaak, dat studenten die, om wat voor reden dan ook, hun mbo-opleiding voortijdig 

moeten afbreken een document in handen krijgen dat waarde heeft. 

Ik denk wel dat minimaal de behaalde eindresultaten (voldoende of onvoldoende) voor specifieke en 

generieke examenonderdelen opgenomen moeten worden. Die zijn door de examencommissie 

vastgesteld en kunnen leiden tot vrijstelling indien de student naderhand alsnog zijn opleiding wil 

vervolgen bij dezelfde of een andere mbo-instelling! 

Verder is het van belang dat het een lezenswaardig document wordt waar meer waardevolle 

resultaten op vermeld kunnen worden. 

 

Vermelding waarde van mbo-verklaring 

Het is van belang om duidelijk te vermelden dat het geen diploma is of formeel resultatenoverzicht 

behorende bij een diploma. 

Maar dat het wel de mogelijkheid biedt om makkelijker in de arbeidsmarkt aan de slag te kunnen 

gaan. 

 

Rol examencommissie 

Duidelijk moet zijn voor welke onderdelen van de mbo-verklaring de examencommissie 

verantwoordelijk is.  Voor die onderdelen kan bij het later vervolgen van de opleiding verantwoord 

vrijstelling van onderwijs of zelfs examinering verleend worden. Die bewijslast is nl. al eerder door 

een examencommissie bekeken en akkoord bevonden! 

De praktijkverklaring valt niet onder de verantwoordelijkheid van de examencommissie. Dat moet 

goed vermeld worden. 

Het kan zijn dat ook andere onderdelen niet vallen onder de verantwoordelijkheid van de 

examencommissie. 

Het moet in één oogopslag simpel in het overzicht te zien zijn dat er een tweedeling is gemaakt 

tussen resultaten onder verantwoordelijkheid van de examencommissie en resultaten die daar niet 

onder vallen. 

 

Gebruiksvriendelijk en makkelijk leesbaar document 

De mbo-verklaring moet zo makkelijk mogelijk uit de administratiesystemen van de scholen te 

genereren zijn in een zo overzichtelijk mogelijke en makkelijk leesbare overzicht. 

Als elke school zelf zijn systeem aan moet passen, is dat een onnoemelijke klus. Zorg dat de 

leveranciers van die systemen het zo makkelijk mogelijk maken! 

Indien dit niet het geval is, is het onbegonnen werk om dit als afzonderlijke school te regelen! 

 

 

 

 

 


